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Nie Shijian/Doctor/Researcher 

北京市营养源研究所原副所长 

Former deputy director of Beijing Institute of Nutritional Resources 

“宠儿香®”品牌创始人 

Founder of "Beloved®" brand 

农业部宠物饲料工业标准化技术工作组专家 

Expert of Pet Feed Industry Standardization  

Technology Working Group of Ministry of Agriculture of the People's Republic of China 

中国畜牧兽医协会微生态专业委员会理事 

Director of Micro-ecology Committee of Chinese Association of Animal Science and 

Veterinary Medicine 

北京百林康源生物技术有限责任公司总经理 

General manager of Brins Biotechnology LLC 

 

主要研究方向： 

Main research directions:  

1. 微生态技术，1997 年获得卫生部微生态制剂保健食品批准证书 2 项。1999

年合作研究的一类新药酪酸梭菌微生态制剂获得临床研究批准。参与多项药用、

动物用、宠物用微生态制剂的研究，开展了肠道菌群变化与宠物疾病关联性的研

究。 

1. Micro-ecology technology: In 1997, he obtained 2 approval certificates of 

micro-ecological preparation health food issued by the Ministry of Health. Class A new 

drug clostridium butyricum micro-ecological preparation jointly researched in 1999 is 

approved for clinical research. He has participated in the research for a number of 

micro-ecological preparations for pharmaceutical purpose, animals and pets, and carried 

out the research on the relationship between intestinal flora changes and pet diseases. 

2. 功能营养研究，1999 年获得卫生部抗疲劳保健食品批准证书 1 项。参与多

项功能性营养物质的研究、评价、开发、应用。 

2. Functional nutrition research: In 1999, he obtained one anti-fatigue health food 

approval certificate from the Ministry of Health of the People's Republic of China. He has 

participated in the research, evaluation, development and application of multiple 

functional nutrients. 

3. 核酸生物化学研究，主持完成，一类抗肝癌新药-错位双链聚核苷酸注射剂

的临床前研究，获得专利 2项。 

3. Biochemical research of nucleic acid: He presided over and completed the pre-clinical 

research of class A new anti-hepatoma drug - dislocated double stranded polynucleotide 

injection, and obtained 2 patents. 

 


